
 
Advieslijst commissie Algemene Zaken, 10-4-2025 

 Agendapunt 
 

Advies 
 

1 Opening Voorzitter opent vergadering.  
2 Vaststellen  
2.1 Vaststellen agenda De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
 

2.2 Vaststellen advieslijst De advieslijst van 6-3-2025 wordt conform voorstel vastgesteld. 
2.3 Vaststellen Toezeggingenlijst De toezeggingenlijst wordt conform voorstel vastgesteld. 
3 Mededelingen  
3.1 Mededelingen vanuit commissie Geen mededelingen 
3.2 Mededelingen vanuit college De heer Jongenelen geeft aan waarom hij gisterenavond eerder weg is gegaan. Daarnaast 

deelt hij naar aanleiding van een toezegging over een locatieonderzoek en financiële 
consequenties het volgende mee. Uit een locatieonderzoek blijkt, dat er vooral behoefte is 
aan locaties voor woonwagens in Vianen. Uitbreiding van de locatie aan de Joke Smit laan is 
fysiek niet mogelijk, omdat deze omringd is door water. Uitbreiding van de locatie aan de 
Lexmondsestraatweg is naar aanleiding van archeologisch onderzoek ook niet mogelijk. 
Navraag bij degene die zich voor standplaatsen hebben ingeschreven heeft opgeleverd, dat 
het merendeel geen problemen hebben om het zoekgebied voor standplaatsen uit te breiden 
buiten Vianen. Als er meer over te melden valt zal hij de raad hiervan op de hoogte stellen.  

3.3 Actieve informatieplicht Verbonden 
Partijen 

De heer Fröhlich heeft een mededeling gedaan over de AB vergadering van de VRU van 24 
maart 2025. Inzake de aanrijtijden wordt een pilot gestart om de problemen met de 
aanrijtijden aan te pakken. Verder heeft de VRU een overschot van 7 mln zoals blijkt uit de 
voorlopige jaarcijfers van 2024. Het bestuur wil dit geld in kas houden voor 
overbruggingsmaatregelen. De heer Fröhlich heeft hier bezwaar tegen gemaakt. 4,8 mln van 
deze 7 mln zal terugkomen naar de gemeenten. Hiervoor komt een voorstel naar de raad voor 
zienswijzen. 

4 Ter opiniering  
4.1 Opinievoorstel Ombuigingen 2026-

2029 
Het voorstel is in drie onderdelen besproken. De fracties hebben hun mening over de 
onderdelen gegeven en het college heeft aangegeven dat voldoende input is gegeven die 



verwerkt gaat worden in de kadernota. Wethouder Jongenelen zal schriftelijk terugkomen op 
de vraag van het CDA of de onttrekking aan de reserve van € 125.000 inzake 
inwonersinitiatieven geschrapt is.  

5 Ter advisering  
5.1 Hamerstukken 

 
Er zijn geen hamerstukken. 

5.2 Bespreekstukken Er zijn geen bespreekstukken. 
6 Rondvraag en sluiting De voorzitter sluit de vergadering op om 00:22 uur. 

 
 
Vastgesteld in de vergadering van de commissie Welzijn, Onderwijs en Sport van 21 mei 2025 
 
De commissiegriffier, 
 
{{Signer1}} 
Joyce de Ruijter 


